2014 主日崇拜事奉輪值同工

2011 上 4 水 八 千 不 一				
	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday		
	7/27/2014	8/3/2014		
中文主席	蔣洪平	潘志勤		
English Presider	Michael Wray	Chih-Chin Pan		
中文講員	徐肇基牧師	邱恩助牧師		
English Speaker	Rev. George Hsu	Rev. Oon-Chor Khoo		
翻譯 Interpreter	郭淑瑛(英)/劉偉衡(粵)	張毅 (中) / 賴俊傑(粤)		
中文司琴 Pianist	李琇慧	Alix Chen		
中文招待	孫新康*,熊就豪	宋保軍*,Michael Wray		
Ushers	宋保軍,阮江山	楊青,陳斯維		
音響 Audio Engineer	姜華	劉偉衡		
托兒Nursery	李林蔚/謝慧,盧利静	高麗娟/邱鈺媛,張葉蕾		
圖書館 Library	高琳	武淑菊		
分菜同工	武淑菊*,施明潔	高麗娟*,王琇玲		
Lunch Serving	Kelsie, Jennifer	林晋红 , 于 燕		
清潔同工Cleaning	方向,劉偉衡	梁華強,陳斯維		
保安 Security Officer	李允誠(S)/ Josh (F)	陳翔輝(S)/ 方向(F)		
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經Youth/Family Bible Study			

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Jun Income	Jun Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$3,499.00	\$7,924.00	\$9,889.00	\$7,344.62
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$40.00	\$61.84
宣道 Missions	\$150.00	\$700.00	\$810.00	\$3,207.65
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

*你若要用股票奉獻於教會,請直接轉到 Scottrade 號碼 78452052, DTC#0705

Elder	Youth Pastor	DB Chairman
張文迪 Wen-Dyi Chang	Rev. Joshua Olds	賴俊傑 Clayton Lai
Tel: (918) 252-4886	Tel: (214) 597-8573	Tel: (918) 494-8961
wendyiandlouise@gmail.com	josh@lifeisstory.com	claytonlai.usa@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

屬靈恩賜的發掘和應用 Discover and Deploy Spiritual Gift

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

七月廿七日 July 27, 2014

10:45AM - 12:15PM

主席 Presider: 蔣洪平弟兄

司琴Pianist: 李琇慧姐妹

講員 Speaker: 徐肇基牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩篇 Psalm 112:1 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Singspiration 眾坐 Congregation 祈禱 Invocation 主席 Presider 讀經 Scripture Reading 尼 Nehemiah 2:1-8 眾坐 Congregation 獻詩 Anthem 兒童 Children 證道 尊重權柄 徐肇基牧師 Sermon **Honoring Authority** Rev. George Hsu 奉獻 Offering 440 信靠順服 Trust and Obey 主席 Presider

孫新康,熊就豪,宋保軍,阮江山

歡迎,報告 Welcome & Announcements 主席 Presider

讚美 Praise 榮耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation

阿們頌 Amen Praise 眾立 Congregation

^{*}If you want to make offering through the stock: Scottrade No.: 78452052, DTC#0705

*** 報告與代禱***

- 一. 歡迎您參加主日崇拜。感謝徐牧師的信息。請留步到舊堂共享午餐。
- 二.今日下午一時正英語會眾將與張文迪長老在二樓舉行會友會議,請參加。
- 三.本週一至週五(7/28-8/1)教會的兒童假期聖經營" 叢林團契"將在 9:00am 12:00pm 舉行。請鼓勵小朋友踴躍參加。今天仍然可以報名,請到教會的網站: www.tulsaccc.org。詳情請與 Jennifer 姐妹連繫。
- 四. 本週五(8/1)晚上 6:30-8:00 PM 有家庭之夜, 兒童假期聖經營的學生將爲你呈現節目。請預留時間參加。
- 五.七月至九月讀經日引已收到,請自行領取,自由奉獻。
- 六. Kelsie Olds 姐妹正爲一個領養孩子家庭的機構募款。她會爲願意捐款的人提供生日杯子蛋糕, 臨時保姆, 園地, 工藝...,等。詳情可上網頁質詢www.joshandkelsie.com。
- 七.今年美中華人基督徒夏令管將在八月二十九日到九月一日假密蘇里州 WINDERMERE 舉行。主題為"認識耶穌為至實"。青少年的主題為"完成"。 詳情可向方向弟兄或 OLDS 牧師詢問。網址諮詢: www.maccsr.org
- 八.代禱:a) 為張文迪長老及執事會的事奉代禱;b) 為常牧師為主往來各處傳講神的 話語有健康的身體代禱;c) 軟弱肢體:為 Hanna Winsjansen, Joe Waters、謝伯潤伯伯、伯母,蔡淑華(陳瑛的母親),鍾秋實,劉妹, Michele 代禱;d) 為何靈生牧師在緬甸及泰國之福音事工代禱。
- 九.上主日中/英語崇拜出席人數99人。

***Announcement & Prayer Requests ***

- 1. Welcome new friends and everyone who worships with us today. Our thanks to Pastor Hsu for preaching in worship services. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. Today at 1pm English congregation meeting with Elder Chang will be in Upper Room
- 3. This Monday through Friday (7/28-8/1) Vacation Bible School "Weird Animals" will be held at 9am-noon at church. Please encourage your youngsters to join the fun. Enrollment is still open, please contact Sister Jennifer Chow. For online registration, please go to church's website: www.tulsaccc.org
- 4. This Friday night (8/1) All-church Family Night will be held at 6:30-8:00 PM. VBS students will present a program. Please reserve your time to attend.
- 5. July-September edition of Daily Bible Study is available at the lobby. Feel free to take one. Free-will offering is appreciated.
- 6. Sister Kelsie Olds is raising fund to support a foster home organization. She would do babysitting, bake birthday cupcakes, do yard work or artwork, etc. Please visit her website www.joshandkelsie.com for details.
- 7. Mid-America Chinese Christian Summer Retreat will be held from August 29 to September 1 near Lake Ozark, MO This year Chinese Theme is "Knowing Christ is my treasure". The youth theme is "Finish it". Please ask brother Fang Xiang or pastor Josh for more information. Website information: www.maccsr.org
- 8. Prayer requests: a) Pray for Elder Wen-dyi and Deacon Board members for God's wisdom; b) Pray for Pastor Seung's health as he travels around sharing God's Word; c) Pray for the physically weak: **Hanna Winsjansen, Joe Waters,** Mr. & Mrs. Bai Run Xie, Shu-Hua Cai (Ying Chen's mother), Sunday Zhong, Moui Luu, Michele; d) 5. Pray for Rev. Lin-Sen He for his Gospel Ministry in Myanmar and Thailand.
- 9. Last Sunday's Chinese/English services attendance was 99.

證道内容簡介

當人處在逆境中時,幾乎本能的會抱怨,並歸咎於環境或是别人: "都是因為……害得我受苦"這是典型的"受害者情結,"也是大多數的人或多或少都會有的反應. 但總將自己的一切問題都歸咎於别人或環境的話,這人就註定要活在經常不悦的光景中. 殊不知一個人的命運不是取決於這人的遭遇;而是取決於這人對自己遭遇的回應. 尼希米對於波斯帝國的壓迫隻字不提,卻聚焦於如何倚靠神催逼亞達薛西王幫助他來扭轉故國悲慘的光景. 所以,在感動的催逼下,他抓住了神賜的良機,提出了周詳的計畫,預備重建城牆的工作.

Synopsis of the sermon

When people are in trouble, it's almost second nature for them to complain and blame either their environment or somebody else: "It's all because of____ that caused me this suffering;" the typical "victim mentality." In fact, all of us do this from time to time, more or less. If one does this <u>always</u>, however, it guarantees this person will live a miserable life because this person allows what happened defines him/her. Rather, a person is only defined by one's response to what happened.

Nehemiah didn't waste any time playing the blame game against the Persian Empire the occupier; but focused on beseeching God to turn the heart of the king so as to turn around the situation Jerusalem was experiencing. Motivated by the strong feeling, he caught the opportunity of King's benevolence, and proposed a well thought out plan to rebuild Jerusalem's wall.